

YUKON

CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2013/178

FUEL OIL TAX ACT

Pursuant to section 21 of the *Fuel Oil Tax Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1 Members of the public service employed in the following positions in the Department of Finance are appointed as inspectors

- (a) director, taxation;
- (b) tax policy and revenue analyst;
- (c) tax compliance officer; and
- (d) tax auditor.

2 The appointments of Grainne Workman and Lorraine Heynen as inspectors made by Order-in-Council 2003/01 are revoked.

3 The appointment of Gerald Gagnon as an inspector made by Order-in Council 2008/140 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon,
September 11 2013.

YUKON

CANADA

DÉCRET 2013/ 178

LOI DE LA TAXE SUR LE
COMBUSTIBLE

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 21 de la *Loi de la taxe sur le combustible*, décrète ce qui suit :


1 Les membres de la fonction publique du ministère des finances employés dans les postes suivants sont nommés inspecteurs :

- a) directeur, impôts;
- b) analyste, politique fiscale et revenus;
- c) agente, observation des règles fiscales;
- d) vérificateur fiscal.

2 Les nominations de Grainne Workman et de Lorraine Heynen, à titre d'inspecteurs, nommées par le *Décret 2003/01*, sont révoquées.

3 La nomination de Gerald Gagnon, à titre d'inspecteur, effectuée par le *Décret 2008/140*, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon,
le *11 septembre* 2013.


Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon